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Jegyzőkönyv 
 
Készült: Dévaványa Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2009. július 8-án 
megtartott Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság rendkívüli nyílt ülésén. 
 
Jelen vannak: 
 Pap Tibor polgármester 
 Balogh Csilla jegyző 
  
 Dr. Ágoston Sándor bizottság elnöke 
 Kiss Gábor bizottsági tag 
 Pihurik Katalin bizottsági tag 
 Horváth László bizottsági tag 
 Csatári Lajos bizottsági tag 
 Dékány József bizottsági tag 
 Erdeiné Mucsi Márta bizottsági kültag 
 Földi Zoltán bizottsági kültag 
 
Meghívottak: 
 Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgató 
 Somogyi Erzsébet ÁMK intézményegység-vezető 
 Kiss Károly képviselő 
 Váradi Károly Dévaványai Sportegyesület elnöke 
 Polyák Mihály DSE ügyvezető elnöke 
 Kovács Attila DSE elnökségi tagja 
 Molnár Tamás DSE elnökségi tagja 
 
 Hermeczi Erika jegyzőkönyvvezető 
 
Dr. Ágoston Sándor – Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Köszönti a 
bizottsági ülésen megjelenteket, a Polgármestert, a Jegyzőt, a Farkas Gyula Közoktatási 
Intézmény koordinátorát, az ÁMK intézményvezetőt, ÁMK intézményegység-vezetőt, 
valamint az Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság megjelent tagjait. 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság 
tagjainak több mint a fele megjelent az ülésen. Távolmaradt Földesi Zoltán bizottsági tag. 
A bizottság jelenlévő tagjainak száma 8 fő. 
 
Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 

 
1. A sportpálya és sportöltöző épület átadási ünnepségének megbeszélése. 

Előadó: Pap Tibor polgármester 

2. A 2009. szeptember 26-án megrendezésre kerülő „Betakarítási ünnep” keretében 
meghirdetésre kerülő „az év legszebb kertje”, „az év legszebb udvara”, és „az év 
legjobb gazdája” kategóriában meghirdetésre kerülő címek pályázati felhívásának 
meghatározása. 
Előadó: Erdeiné Mucsi Márta ÁMK intézményegység-vezető 

 Kovács Jánosné művelődésszervező 
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3. A Dévaványaiak IV. Világtalálkozója, valamint a városnapi program értékelése.  
Előadó: Erdeiné Mucsi Márta ÁMK Intézményegység-vezető 
 

4. Bejelentések. 
 
 

Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata? 
Megállapítja, hogy önálló napirend megtárgyalására javaslat nem hangzik el.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 8 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

  

 H a t á r o z a t 
47/2009. (VII.  8.) OKS. Biz. hat. 
 
Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési és Sport Bizottsága a 2009. július 8-án tartandó rendkívüli 
ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 
1. A sportpálya és sportöltöző épület átadási ünnepségének megbeszélése. 

Előadó: Pap Tibor polgármester 

 
2. A 2009. szeptember 26-án megrendezésre kerülő „Betakarítási ünnep” 

keretében meghirdetésre kerülő „az év legszebb kertje”, „az év 
legszebb udvara”, és „az év legjobb gazdája” kategóriában 
meghirdetésre kerülő címek pályázati felhívásának meghatározása. 
Előadó: Erdeiné Mucsi Márta ÁMK intézményegység-vezető 
 Kovács Jánosné művelődésszervező 

3. A Dévaványaiak IV. Világtalálkozója, valamint a városnapi program 
értékelése.  
Előadó: Erdeiné Mucsi Márta ÁMK Intézményegység-vezető 

 
4. Bejelentések. 

 
 

1. Napirendi pont: A sportpálya és sportöltöző épület átadási ünnepségének 
megbeszélése. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Az első napirendi 
pont a sportpálya és sportöltöző épület átadási ünnepségének megbeszélése. Megkérdezi a 
Polgármester úrtól, hogy az előkészítő munkák hogyan állnak? 
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a sportöltöző és sportpálya 
avató ünnepségre az előzetes megbeszélések és időpont egyeztetéseket követően július 25-én, 
szombaton kerül sor.  
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A kivitelező jelezte, hogy be tudja fejezni az épület kiviteli munkálatait, és az ünnepség előtt a 
használatbavételi eljárást is lefolytatják. A mai napon megnézte hol tartanak a munkálatok, 
már a festési munkákat végzik a dolgozók. Jelenleg még nem került áram alá helyezésre az 
épület a balesetveszély miatt, illetve néhány járdát kell még elkészíteni. A pályán pedig a saját 
és vendégcsapat cserepadja hiányzik. A bejárathoz vezető út is hiányzik még, de az is elkészül 
július 25-ig.  
A szervezés kezdetén a Ferencváros Öregfiúk csapatát tervezték meghívni a pályaavatóra, de 
550.000 Ft-ért vállalták volna a szereplést. Ezért a Dévaványai Sportegyesület elnöksége úgy 
döntött, hogy ekkora összeget ne áldozzanak a megnyitóra, hiszen még be is kell rendezni az 
öltözőt, valamint az ifjúsági sport támogatására, az egyesület működésére fordítsák ezt az 
összeget. Ezért neves labdarugókat hívtak meg, Détári Lajos és Ebedli Zoltán vállalta a 
szereplést, és Szokolai László fog még eljönni. Détári és Ebedli egy-egy csapatba beállna 
játékosnak és Szokolai László végezhetné el a kezdőrúgást. Bogya Elemér ifjúsági csapata 
megyei 3. helyezett lett a korosztályon belül. Két csapata is van, akik játszani tudnának az 
ünnepségen, de lehet vendégcsapatokat is meghívni. Felvetődött, hogy legyen polgármesterek 
és dévaványai képviselők csapata, a női labdarugókat pedig felkérhetnék ellenfélnek egy 
mérkőzésre. 
A dévaványai öregfiúk és a körösladányi öregfiúk csapata vállalja a mérkőzést. Ezen kívül a 
Békéscsabai Előre öregfiúk csapata játszik majd egy mérkőzést a dévaványai felnőtt férfi 
csapattal.  
Úgy véli, hogy 90 perces mérkőzéseket ne játszanak, meg kellene állapodni a mérkőzések 
időtartamában is. 15.00 órától a körösladányi öregfiúk és dévaványai öregfiúk csapatának 
mérkőzésére kerülhet sor, illetve 17.00 órától a Békéscsabai Előre öregfiúk és Dévaványai 
felnőtt férficsapat játszhat. Az átöltözésre is időt kell hagyni, véleménye szerint 2 x 30 perces 
időtartam elég lenne. 
A megnyitóra így a mérkőzés előtt kerülhet sor, 14.30 órát javasol. A megnyitón kerülhet sor 
az öltöző épület és a pálya bemutatására. Ezt követően átadja majd a szót a Sportegyesület 
elnökének, aki az egyesületet, a szakosztályokat bemutathatja. 
 
Kiss Gábor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Kérdése, hogy mennyiért 
vállalnák el a meghívottak a fellépést? 
 
Pap Tibor – polgármester: Körülbelül 100.000 Ft. kiadást jelentene a vendégek szereplése az 
avatóünnepségen.  
 
Horváth László - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Elképzelésük szerint 
Tóth István sárkányrepülőről dobná le a labdát a mérkőzés kezdetén. A dévaványai férfi 
labdarugó csapat aranyérmet nyert, Détári Lajost megkérhetik az átadásra. Javasolja továbbá, 
hogy Kecse Ferenc emlékére minden mérkőzés előtt rövid gyászszünetet iktassanak be. A 
vendéglátásra, a vendégek megvacsoráztatása a „Harmadik félidő” vendéglátó egységben 
kerül sor.  
 
Pap Tibor – polgármester: Kérdése, hogy vannak-e felajánlások vállalkozások, 
magánszemélyek részéről, akik az avatóünnepséget támogatják? A csapatok tagjait, illetve a 
főbb szponzorokat, akik 100 e. Ft. feletti felajánlást adtak a sportöltöző megépítéséhez, azokat 
lássák vendégül. A felajánlók névsorát át kell tekinteni. Ők névre szóló meghívót is kapnak, 
és vendégül is látják őket.  
 
Molnár Tamás – DSE elnökségi tag: T. Nagy Imre a vendéglátáshoz felajánlott egy birkát.  
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Váradi Károly – DSE elnöke: Földvári István és Szitás László helyi vállalkozók szintén 
felajánlottak egy birkát. Személy szerint vállalja, hogy a vacsorát a Váradi Étkeztetési Bt-nél 
elkészítik és kiszállítják a vendéglátó egységbe. A gyerekek részére is készítenek külön 
vacsorát.  
Külön aki szeretne venni ételt, azt a vendéglátó egység rendezi. 
 
Csatári Lajos - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Javasolja, hogy a 
mérkőzések között, illetve a szünetekben kerüljön sor 11-es rugó versenyre. 
 
Dékány József - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Véleménye szerint nem 
lesz idő tizenegyes rugó versenyre, több csapat is szeretne játszani. Párhuzamosan a kispályán 
is lehet mérkőzést játszani, amennyiben több mérkőzés lesz. A Polgármesterek csapata és a 
női labdarugó csapat, valamint a góliát csapat a kisebb pályán is játszhat. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Javasolja, hogy egy 
időpontban párhuzamosan ne legyenek mérkőzések, inkább rövidített mérkőzések legyenek.   
 
Pap Tibor – polgármester: Kérdése, hogy a Labdarugó Szövetség játékvezetőt tud-e 
biztosítani? 
 
Molnár Tamás – DSE elnökségi tag: Elmondja, hogy a játékvezetők edzőtáborban lesznek az 
avatóünnepség idején, de Barna Sándor és Szabados Zoltán lesz a két játékvezető. 
 
Horváth László - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Jelzi az Általános 
Művelődési Központ vezetői felé, hogy a rendezvény idejére hangosítást is kérnek, 
amennyiben megoldható, ebben kérik a segítséget. 
 
Erdeiné Mucsi Márta – ÁMK intézményegység-vezető: A hangosításhoz az eszközöket, 
mikrofont tudnak biztosítani, illetve Ungi Zsolt a hangosító berendezések kezelésében 
biztosan segítségre lesz.  
 
Horváth László - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Tájékoztat arról, hogy 
Nagy Gábor műkőkészítő készít márványtáblát (50 x 80 cm méretű), melyen Seres István 
neve, születés és halálának időpontja és sporttevékenysége kerül feltüntetésre.  Kérdése, hová 
kerüljön elhelyezésre, illetve fénykép kerüljön-e rá elhelyezésre? 
 
Pap Tibor – polgármester: Javasolja, a bejárat mellett kerüljön elhelyezésre a márványtábla, 
jobbról szemben, illetve bal oldalon a főbb támogatók neve is szerepeljen. Tóth Istvánné 
Seres Etelka meghívásra kerül az avatóünnepségre, a tábla leleplezésében segítségre lehet. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Javasolja, hogy 
kerüljön Seres Istvánról fénykép is elhelyezésre a márványtáblán homokfújás technikával. 
A bizottság tagjainak véleményét kéri a fénykép elhelyezéséről. Megállapítja, a bizottság 
tagjainak többsége javasolja, hogy a sporttelep névadójáról készülő márványtáblán Seres 
Istvánról arckép is kerüljön elhelyezésre. 
 
Felmerül még az ülésen, hogy az öltöző létrehozásában segítő szponzorok nevei szintén egy 
táblán kerüljenek feltüntetésre. 
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Kiss Gábor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Kérdése, hogy az 
avatóünnepség után a település lakói használhatják-e a pályát, illetve milyen feltételekkel, 
kell-e belépőt fizetni? 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Gondnoka lesz az 
épületnek és a pályának, aki vigyáz a rendre. Kérdése, hogy van-e már elképzelés ki lesz a 
gondnok? 
 
Pap Tibor – polgármester: A gondnok be tudja engedni a pályára a sportolni, futni szerető 
lakosokat, figyelve a rendet. A gondnok személyére van jelentkező, azt kell még eldönteni, 
hogy az önkormányzat vagy a Sportegyesület alkalmazottja legyen. A Sportegyesület nem 
igazán szeretné az adminisztráció miatt az alkalmazást. Van egy jelentkező, Adamecz István, 
aki a dévaványai csapatban futballozott, jelenleg kint dolgozik Angliában, de visszajönne 
Dévaványára. Édesapja nyugdíjas, be tud segíteni a pálya gondozásba, amikor esetleg el kell 
mennie, akár a dévaványai csapattal, mert vállalná az edzői tevékenységet is. Így őrizetlenül 
nem maradna az épület. A fiatalember vállalná, hogy az öltöző épületébe költözik az 
élettársával együtt. Amennyiben az önkormányzat fogja alkalmazni, pályázatot kell kiírni 
közalkalmazotti státuszra. 
Időközben megkérdezte, hogy a sportesemények támogatására beadott pályázatot elbírálták-e 
már, de sajnos még mindig nem bírálták el. Amennyiben támogatást nyer a pályázat, több 
összeget tudnak a rendezvényre fordítani. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Javasolja, hogy 
zárják le a sportöltöző és sporttelep avató ünnepség megbeszélését. 
 
 
 
2. napirend: A 2009. szeptember 26-án megrendezésre kerülő „Betakarítási ünnep” 
keretében meghirdetésre kerülő „az év legszebb kertje”, „az év legszebb udvara”, és „az 
év legjobb gazdája” kategóriában meghirdetésre kerülő címek pályázati felhívásának 
meghatározása. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Rátér a második 
napirendi pontra. Ismerteti, hogy szeptember 26-án kerül megrendezésre a betakarítási ünnep 
rendezvény. Felvetődött, hogy kerüljenek meghirdetésre az év legszebb kertje”, „az év 
legszebb udvara”, és „az év legjobb gazdája” címek. A pályázati felhívást kellene 
meghatározni a bizottságnak, hogyan kerüljön kiírásra. 
 
Pap Tibor – polgármester: A pályázat meghirdetésével gondja, hogy az év legjobb gazdája 
címre pályázók közül ki fogja eldönteni ki kapja meg a címet, ugyanis meghatározhatatlan 
milyen feltételeknek kell megfelelni. Az udvar és a kert esetében tud a zsűri dönteni, de arról 
nem, hogy jó gazda volt-e az illető. 
 
Erdeiné Mucsi Márta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság kültagja, ÁMK 
intézményegység-vezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy készítettek felhívás tervezetet. 
(A felhívás tervezete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
Csak a legszebb udvar és a legszebb kert esetén tervezték meghirdetni a pályázatot, így 
készítették el. 
Kérdése, hogy minden évben meghirdetésre kerül-e cím, vagy esetleg 3 évente, mint a 
világtalálkozó? 
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Pap Tibor – polgármester: Amíg a betakarítási ünnep megrendezésre kerül, addig „az év 
udvara” és „az év kertje” címet is meg lehet hirdetni.  
 
Csatári Lajos - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Az elismerő címek 
adományozását testületi ülésen személyesen vetette fel „az év udvara”, „az év kertje” és „az 
év legjobb gazdája” címre. Vannak szabad művelésű kertek a településen, ezért gondolt külön 
címre, illetve a házaknál található udvart is külön díjaznák. Az év legjobb gazdája pedig 
lehetne akár szervezet is, nemcsak egy vállalkozó. 
 
Pap Tibor – polgármester: Javasolja, hogy „az év legjobb gazdája” cím ne kerüljön kiírásra, 
mert nem tudnak majd döntést hozni.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Javasolja, hogy az 
első helyezett díjat kapjon, a második és harmadik helyezett pedig csak oklevelet. 
 
Pap Tibor – polgármester: Amennyiben „az év udvara” és „az év kertje” címre írják ki a 
pályázatot, akkor csak első helyezett lehet.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Összefoglalva 
elmondja, hogy „az év udvara” és „az év kertje” címre írják ki a pályázatot. A pályázati 
felhívás kerüljön meghirdetésre a helyi újságban, illetve szórólapokon. Kéri az ÁMK 
intézményegység-vezetőjét, hogy a felhívás közzétételéről és a rendezvény lebonyolításáról 
gondoskodjon. 
 
 
 
3. napirend: A Dévaványaiak IV. Világtalálkozója, valamint a városnapi program 
értékelése. 
 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Rátér a harmadik 
napirendi pontra, amely a világtalálkozó és a városnapi program értékelése. Megkéri Erdeiné 
Mucsi Mártát a rendezvényért felelős személyt, röviden értékelje hogyan sikerült a hétvégén 
tartott esemény. 
 
Erdeiné Mucsi Márta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság kültagja, ÁMK 
intézményegység-vezető: Elmondja, hogy zavartalanul zajlottak le a hétvégén a programok, 
legalábbis negatív visszajelzést eddig nem kaptak a rendezvényekről. A világtalálkozón 
Dévaványára hazatérő vendégként 209-en regisztráltak, voltak akik nem regisztráltak ugyan, 
de részt vettek az ünnepségen. A visszajelzések alapján nagyon jól érezték magukat. Sajnos 
mindenki nem fért el a Művelődési Ház nagytermében, hiszen a vendégeket kísérő 
dévaványai családtagok is eljöttek a megnyitóra. A hazatérő vendégeket a művelődési ház 
udvarán tudták megebédeltetni, nagyon kulturált körülmények között, nagyon finom ebédet 
kaptak. Új asztalokat és székeket vásároltak. A kollegáinak külön szeretné megköszönni a 
szervező munkát, és a több napon keresztül történő munkavégzést. Kihangsúlyozza, hogy 
Bukva Miklós ingyenesen a világtalálkozó idején a hazatérő vendégeket lovaskocsival 
szállította a kívánt helyekre.  
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A városnapi programok is rendben zajlottak le, nagyon nagy sikere volt a városnéző 
kisvonatnak. A középiskolánál volt megálló, ahol a kiállítást meg lehetett tekinteni, melyet 
sajnos csak kevesen néztek meg. 
Jelzi továbbá, hogy a református lelkész úrnak voltak aggályai néhány fának a kivágásával, de 
nem tudták másképp megoldani a vidámparkosok elhelyezését. Két öreg akácfát kellett így 
kivágni. 
A rendezvény kiadása viszont igen költséges volt, mivel nem számoltak azzal, hogy a 
vállalkozó által adott nettó 1 millió forintból a hangverseny megtartásához készülő dobogó 
költsége ilyen magas lesz, mindössze 185 e. Ft. maradt meg.  
Kiesett az árusoktól származó helypénz bevétel, mivel a vállalkozónak adtak lehetőséget arra, 
hogy árusokat, vidámparkosokat is a vállalkozó hozhatta. A szervezés elején úgy tudták, hogy 
a megyei önkormányzat finanszírozza a megyei szimfonikus zenekar költségét, de mindössze 
150 e. Ft-tal járultak hozzá a kiadáshoz, 350 e. Ft-ot az intézménynek kell fizetnie.  
Az éves költségvetésből így mindössze 800 e. Ft. körüli összeg maradt, amelyből augusztus 
20-án 500 e. Ft. csak a tűzijáték költsége. Ezen kívül még szeptemberben kerül 
megrendezésre a betakarítási ünnep és karácsonyi ünnepség. 
A kiadást tekintve kb. 5.500 e. Ft. lesz a városnap és világtalálkozó kiadása, a bevétel pedig 
5.375 e. Ft., de még pontos adatot nem tud mondani, pl. még az E.on-tól sem érkezett meg a 
pontos számla.  
 
Pihurik Katalin - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság tagja: Elmondja, hogy sajnos a 
református templom tisztaságával is voltak gondok.  
 
Pap Tibor – polgármester: Említést tesz arról, hogy egy nagyon jó pódium készült el, amelyet 
a nagyobb hangversenyeken később is tudnak használni a református templomban. Ez évben a 
koncert évadban is jól ki tudják még használni. 
 
Erdeiné Mucsi Márta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság kültagja, ÁMK 
intézményegység-vezető: Elmondja, hogy az elmúlt évben is volt koncertévad a református 
templomban, és a zenekar útiköltségét az ÁMK intézménynek kellett kifizetniük, amely nem 
volt betervezve a költségvetésükbe. Mivel az egyház szervezi a koncertévadot, kéri, hogy a 
finanszírozást is az egyház állja. Valóban nagyon jól kihasználható lesz a dobogó, nemcsak a 
hangversenyeken, hanem az egyházi iskola a templomban tartandó ünnepségeiken is 
felhasználhatja a jövőben. 
 

Pap Tibor – polgármester: Az intézményegységnek az augusztus 20. és a betakarítási ünnepet 
kell megrendeznie és finanszírozni ebben az évben. A testület arról döntött, hogy a Kodály 
Kórus fellépéséhez támogatás nyújt, ezt az összeget átutalták az egyháznak. Az 
intézményegységnek nem kell finanszíroznia. 
 
Erdeiné Mucsi Márta - Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság kültagja, ÁMK 
intézményegység-vezető: Kérdése, hogy az augusztus 20-ai  rendezvényt a főtéren meg tudják-
e rendezni, mert a vendéglátó tevékenységet ellátó vállalkozóval szerződést kell módosítani, 
ha a művelődési ház lesz a helyszín a Hősök tere felújítási munkálatai miatt. 
 
Pap Tibor – polgármester: Még nem tudják mikorra fejeződnek be a felújítási munkák, az is 
lehet, hogy elkészül augusztus 20-ára. 
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Dr. Ágoston Sándor – Oktatási- Közművelődési és Sport Bizottság elnöke: Úgy véli, hogy a 
világtalálkozó és városnapi rendezvény kiadása megterhelő volt az ÁMK intézményegysége 
számára, ezért megkéri az intézményegység-vezetőt, a testület felé készítsen pontos 
kimutatást a rendezvény kiadásáról. Amennyiben szükséges, évvégén az intézményi 
költségvetésben kiegészítést kaphassanak, hogy ne veszélyeztesse a nagyobb kiadás az 
intézmény működését. 
 
A bizottság elnöke megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, bejelentése? 
Megállapítja, hogy bejelentés nincs. 
 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1710 órakor bezárja. 
 

Kelt: mint az első oldalon 
 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 ________________________ 
 Dr. Ágoston Sándor  
 bizottság elnöke 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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